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HORRMUNDBERGETS                   

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
 

 
PROTOKOLL FRÅN ÅRSSTÄMMA I HORRMUNDBERGETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
PLATS : Hotell Kurbits  
Datum: Långfredag 29 mars 2024 
 
# 1  Mötets öppnande 
Föreningens ordförande Lars Siverskog hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
# 2 Mötets behöriga utlysande 
Kallelsen har skickats via e-post till de medlemmar som  uppgett e-postadress och via brev till övriga samt 
meddelats på hemsida och facebook. Stämman godkände att mötet utlysts korrekt i god tid. 1 medlem påtalade 
att enligt stadgarna ska alla medlemmar få brev med kallelse. Vid årsstämman 2022 beslutades att kallelse kan 
ske via e-post till dem som uppgett e-postadress. 
 
# 3 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg om att Resultaträkningen borde finnas med. Stämman beslutade att lägga 
till 7 b Resultaträkning. 
.  
 
# 4 Val av ordförande för stämman 
Janis Zalitis valdes till ordförande för stämman. 
 
# 5 Val av sekreterare för stämman 
Jeanette Nordén valdes till sekreterare för stämman. 
 
# 6 Val av två justeringsmän för stämman 
Thomas Karlsson och Mathias Ehnebom valdes till justeringsmän tillika rösträknare. 
 
# 7 Verksamhetsberättelse 2023 
Ordförande läste verksamhetsberättelsen och öppnade upp för frågor gällande verksamhetsberättelse. Inga 
frågor lyftes. 
 
# 7b Resultaträkning  
Kassör Lars Åhman gick igenom resultaträkningen och föreningens kostnader. Stämman har önskemål om 
tydligare specifikation över kostnader. Fråga om det finns alternativa snöröjare lyftes. Ingen kände till andra 
leverantörer än Östensson som har den kapacitet vi behöver. 
 
# 8 Revisionsberättelse 
Mötes ordförande läste revisionsberättelsen. Inga frågor. 
 
# 9 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Styrelsens ledamöter beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
# 10 Motioner 
Inga inkomna motioner. 
 
# 11 Framställan från Styrelsen 
Beslut om byggnation av gångväg i Horrmundberget. Styrelsen har arbetat vidare med uppdraget från 
Årsstämman 2021. Diskussion och omröstning genomfördes. Resultatet av omröstningen blev: Nej till byggnation 
enligt det beslutsunderlag som bilagts. 
 
# 12 Beslut om ersättning till styrelsen och revisorer 
Valberedningen lämnade förslaget att ha oförändrade ersättningar. Styrelsens arvode på 55 000 kr att fördela 
inom styrelsen. Revisorn debiterar enligt räkning. Gällande milersättning föreslår valberedning att styrelsen vid 
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var tid följer gällande nivåer beslutat av Skatteverket. I nuläget 25kr (skattefritt) per mil för 2024 + 11:50kr per mil 

(skattepliktig) samt 250kr/timme vid förlorad arbetsinkomst. Stämman godkände förslaget.  

 
# 13  Beslut och godkännande om utgifts- och inkomststat, debiteringslängd, samt fördelning av 
kostnader inom området 
Stämman beslutade föreslagen debitering på 3 200 kr per andel. Önskemål om specificering av de olika 
summorna lyftes så att medlemmarna ges bättre insikt och förståelse för vad det är avgiften används till. 
 
#14 Verksamhetsplan 2024 
Verksamhetsplanen godkändes. Gångvägen exkluderas ur verksamhetsplanen eftersom stämman beslutade att 
inte arbeta vidare med gångväg i dagsläget. 
 
# 15 Beslut om checkkredit 
Stämman beslutade att behålla befintlig checkkredit på 100 000:- 
 
# 16 Val av styrelseledamot och suppleant 
Valberedningen har följande förslag. 
Omval till ledamot 2 år på Lars Åhman  
Omval suppleant Maria Ström omval 1 år 
Nyval Thomas Davidsson 2 år 
Lars Siverskog  och Jeanette Nordén har 1 år kvar från tidigare val. 
Håkan Sandberg lämnar styrelsen efter flera års arbete. 
Beslutades enligt valberedningens förslag  
 
# 17 Val av ordförande  
Beslut om omval av Lars Siverskog.  
 
# 18 Val av revisorer  
Valberedningens förslag är att fortsätta anlita Dalälva, Annelie Bälter som revisor för 2024.  
Beslut: Stämman godkände förslaget. 
 
# 19 Val av valberedning 
Stämman valde Ingalena Pettersson Örn (sammankallande) och Per Johnsson.  
 
# 20 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
# 21 Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
Årsstämmoprotokollet kommer att hållas tillgängligt på Horrmundbergets hemsida på nätet, horrmundberget.se,  
och förvaras hos styrelsen. Protokollet läggs ut så snart det är justerat även om signeringen inte är klar. 
 
# 22 Stämmans avslutande 
Styrelseordförande tackade styrelsen för gott samarbete under året. Mötesordförande tackade medlemmarna för 
visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
Ordförande                                          Sekreterare                                             
 
 
Janis Zalitis                             Jeanette Nordén 
 
      
Justerare    Justerare 
 
 
 
Thomas Karlsson                                                      Mathias Ehnebom 

  


